
Geacht NPO-bestuur en Ledenraad. 

 

De FBCC heeft vanuit de statuten en reglementen bepaalde taken door de Algemene Vergadering 

opgelegd gekregen. Zij vervult deze door het jaar heen en bij de controle op de jaarrekening. 

Gebruikelijk was dat wij de Algemene Vergadering informeren over onze bevindingen omtrent de 1e 

C in de naam van onze commissie, namelijk de controle. Dat blijkt op de jaarvergadering uit onze 

opmerkingen over de controle, de adviezen en het dechargevoorstel . 

Het huidige NPO-bestuur hecht er ook aan om in toenemende mate gebruik te maken van de B (van 

begeleiding) in de naam van onze commissie. 

Uit dien hoofde is de nu voorliggende begroting 2021, opgesteld door de penningmeester en de 

administrateur,  vooraf aan ons ter bestudering toegezonden. Vervolgens is deze door hen uitgebreid 

aan ons toegelicht, zijn zaken verduidelijkt en zijn vragen in voldoende mate beantwoord.  

Omdat het beleidsplan nog moet worden besproken op de jaarvergadering is dus op dit moment nog   

niet zeker of de plannen allen reeds in 2021 tot uitvoering kunnen komen. Bijvoorbeeld is het 

uitgangspunt om de dopingcontroles weer op te pakken, maar daar moet in het voortraject nog het 

nodige voor geregeld worden om het beter juridisch te borgen. Daarnaast is het de vraag of het in 

2021 mogelijk is om de manifestatie te organiseren. De gewijzigde rekenmethodiek van de 

lossingsvergunningen is vooral ingegeven door besparing van werkzaamheden op het bureau. Deze 

bevat geen tariefstijging. Met de uitbreiding van de personeelsformatie wordt een betere organisatie 

nagestreefd en kan bespaard worden op bijvoorbeeld pr-zaken die nu uitbesteed worden. 

De leden van de FBCC zijn van mening dat op basis van de huidig beschikbare gegevens een reële 

begroting is welke sluit met een resultaat van €0,00.  

 

Namens de FBCC: 

John Bosman 

John Geurts 

Jan van Kemenade        Geldrop, 28-10-2020 

 

 


